
Zápis 
z jednání komise při Radě města Litoměřice 

Komise územního rozvoje 

konané dne 4.4.2016 od 15:30 hod v kanceláři Ing. Brunclíkové , Městský úřad Litoměřice, odbor 
územního rozvoje 

 

 

Přítomni: 

 Doc. Ing. arch. Jan Mužík, CSc 

 Ing. Venuše Brunclíková, MBA 

 Mgr. Václav Červín, předseda komise 

 Jana Vojtilová 

 Ing. Karel Prokop 

 MUDr. Pavel Kejř 

 Ing. Petra Rotterová 

 A. Kubišta 

 Ing. arch. Helena Krobová, host 

 
Omluveni: 

 Ing. Jan Nejtek, sekretář 

 
Nepřítomni: 

 Ing. Milan Kuřík 

 Tomáš Sarnovský 

 Ing. arch. Jakub Pleyer 
 
 

Jednání řídil: Mgr. Václav Červín 

 
 
Zapisovatel: Ing. arch. Helena Krobová 

 

Program:  

1) Příprava a možnosti realizace revitalizace ulice Palachova. 

2) Protipovodňová opatření. 

3) Připravenost na II. etapu sídliště Pokratice. 

4) Problém parkování Raisova ulice. 

5) Termín příštího jednání komise. 

 

Konec jednání: 16:50 hod. 

 

Termín příštího jednání komise – 30.5.2016 

 

Zapsal: Ing. arch. Helena Krobová 

 



1) Ulice Palachova – zvýšení bezpečnosti dopravy 

Na místní komunikace není možné čerpat dotace. MMR poskytuje dotace na bezpečnost chodců, 
na přechody pro chodce, autobusové zastávky a veřejné osvětlení. Návrh byl proto rozšířen o 
úpravu chodníku v Sovově ulici a světelný přechod v Sovově ulici. Tyto změny byly zapracovány 
do projektové dokumentace. Náklady na výše uvedené rozšíření původního záměru tvoří cca 50% 
nákladů na celou Palachovu ulici, přičemž dotace by mohla být až 90% z této částky.  

V této souvislosti Mgr. V. Červín vyzdvihl práci Ing. Venuše Brunclíkové a celého odboru 
územního rozvoje za zásluhy o ušetření financí díky efektivnímu čerpání dotačních programů. 

Ing. Brunclíková také informovala komisi o zřízení trvalé světelné signalizace ulice Na Valech, 
bylo zadáno vypracování projektové dokumentace k tomuto záměru. 

Ing. K. Prokop upozornil na možnost existence chrániček, které by mohly být připraveny pro 
použití pro osvětlení přechodů na Valech. Bude zkontrolováno ve stávající projektové 
dokumentaci. 

 

2) Protipovodňová opatření 

Byla předložena zpracovaná projektová dokumentace pro územní rozhodnutí. Opatření se týká 
jižní části města, Pokratický potok je z větší části zatrubněn. 

Žádat o dotace bude Povodí Labe, návrh je dimenzován na Q 100 (nebo na povodně z roku 
2002). Želetická strana je z pohledu protipovodňových opatření neochranitelná. 

 

3) Pokratické sídliště 

Stávající zídka bude opatřena fošnami, které umožní sezení pro doprovod dětí na hřišti. Dále 
bude instalováno více odpadkových košů. Zábradlí na novém můstku bude zhuštěno svislými 
příčkami. 

Mgr. Václav Červín informoval komisi o stížnostech na počet a umístění laviček v tomto prostoru. 
Někteří lidé lavičky nechtějí, jiní jich naopak chtějí více, lavičky zůstanou ve stávajícím počtu. 

 

4) Raisova ulice – problém parkování 

Mgr. Václav Červín informoval komisi, že se množí stížnosti na nesprávné parkování v ulici 
Raisova. Dnes je povoleno podélné stání, ale parkuje se šikmo přes trávu. V ulici Raisova je 
naplánovaná rekonstrukce vodovodu, v této souvislosti byly vypracovány varianty na řešení 
parkování. Bylo předloženo několik variant, od šikmého, kde je potřeba zohlednit stávající stromy, 
přes šikmé pro zajíždění couváním, nebo šikmé bez stromů, až po variantu ponechat podélné 
parkování. Počty parkovacích míst se pohybovaly od 16 po max. 25 (při odstranění stromů). Závěr 
zní, že se nákladné stavební úpravy na realizaci šikmého stání nevyplatí, protože nepřinesou 
výrazné zvýšení počtu parkovacích míst. 

 

5) Příští komise se bude konat dne 30.5.2016 

 


